
 

 

 
Yhtenäiskoulun piha-alueen suunnittelu ja rakentaminen 
  
Kunnanhallitus 05.05.2025 § 136    
2672/10.03.01.02/2025    
 
 
Valmistelija vs. tekninen johtaja Sampo Mäkelä 

 
Talousarvioon 2025 on investointiosaan varattu Yhteinäiskoulun piha-
alueen suunitteluun ja rakentamiseen 500.000 euroa. Tähän mennessä on 
määrärahaa käytetty suunnitteluun n. 30.000 euroa.  

Tekninen toimi on kilpailuttanut Simon uuden yhtenäiskoulun piha-alueiden 
rakentamisen. Hankinta sisältää myös vesi- ja viemärijohtojen uusimista 
hankealueella. Hankintamenettelynä on käytetty kansallisen kynnysarvon 
ylittävää hankintaa avoimena menettelynä. Hankinnasta on julkaistu Hilma-
ilmoitus (2025–557164) 9.4 - 29.4.2025. Tarjousten valintaperusteena on 
edullisin kokonaishinta. Määräaikaan 29.4.2025 klo. 10.00 mennessä 
saatiin kolme (3) tarjousta. Edullisin kokonaishinta on 675.372,16 euroa eli 
määräraha ylittyisi n. 250.000 eurolla. 

Rakennustoimikunta on 30.4.2025 käsittelyt asiaa ja esittää 
kunnanhallitukselle. että kunnanhallitus  
 
1. Päättää hankinnan toteuttamisesta suunnitellussa aikataulussa 
2. Päättää valita hankinnan toteuttajaksi edullisimman kokonaistarjouksen 

perusteella HVM-Infra Oy:n 
3. Päättää anoa kunnanvaltuustolta Investointikohteelle lisämäärärahaa 

250.000 € 
4. Päättää, että liikenne-alueiden suunnittelua jatketaan koulun 

parkkipaikan ja päiväkodin osalta 2025. Liikenne-alueiden päällystykset 
toteutetaan vuonna 2026. 

 
Pykälä tarkastetaan heti kokouksessa. 
 
 

Lisätietomateriaali Tarjousten avauspöytäkirja ja liite 
 Tarjousten kelpoisuus 
 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Vivi Marttila 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus  

1. Päättää hankinnan toteuttamisesta suunnitellussa aikataulussa 
2. Päättää valita hankinnan toteuttajaksi edullisimman kokonaistarjouksen 
perusteella HVM-Infra Oy:n 
3. Päättää anoa kunnanvaltuustolta investointikohteelle Yhtenäiskoulun 
piha-alue lisämäärärahaa 250.000 € 
4. Päättää, että liikenne-alueiden suunnittelua jatketaan koulun 
parkkipaikan ja päiväkodin osalta 2025. Liikenne-alueiden päällystykset 
toteutetaan vuonna 2026. 
5. Päättää tarkastaa tämän asian heti kokouksessa. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
Tämä asia tarkastettiin heti kokouksessa. 
 



 

 

Merkittiin, että Harri Posti poistui esteellisenä kokouksesta tämän asian 
käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi. 

 


